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Toplumsal duyarlılıkların harekete geçmesi ses getirir.Geniş kitlelerin tepkisel hassasiyetlerini
güçlendirir.  Toplum sosyolojisi harekete
geçer. Beklenen duyarlılık
kısa sürede kendisini göstermese de uzun vadede olumsuz gelişmeler hissedildiğinde geniş
kesimlerden ses yükselmeye başlar.
Şimdi; ilimiz genelinde yeni maden sahalarının işletmeye açılması için ruhsat veriliyor. Verilen
bu ruhsatlara tepkiler her geçen gün yükseliyor. Çevre dernekleri basın açıklamaları yaparak
tepkileri duyurmaya çalışıyorlar. Geniş kitlelerin dikkatlerini çekiyorlar. 
Ordu ilimizin yüzde 40’lık alanında yer altı madenleri var. Yerin altı maden dolu. 
Bu tespitler bilimsel olarak kanıtlanmış durumda. 
“Bu madenler çıkmayacak mı?” diyenlerimiz olacaktır. 
Meseleye binaen çeşitli tartışmalar olumlu ya da olumsuz gündeme gelecektir. Ancak burada en
önemli unsur insan sağlığının korunması meselesidir. Doğanın tahribatı meselesidir. Canlıların
yok olması maselesidir. 
Başta altın madeni olmak üzere ayrıştırma çalışmalarında siyanür kullanılmaktadır. Bu madde
çok tehlikeli ve zehirlidir. İnsan sağlığına bire bir olumsuz etki eder. Yani zehirler. Öldürücüdür.
Bırakalım insanı bütün canlıları yok edecek boyutta zehir saçar. 
Bunu devlet bilmiyor mu? 
Tabii ki biliyordur!!!
Niye o zaman bu alanları işletmeye açıyor?
Hem de ilimizin doğa harikası yerlerini?
Düşünsenize “Kurşunçalı ormanlarını” 
Devamında Ordu merkez, Ulubey ve Mesudiye ilçelerindeki işletmeye açılması planlanan
maden alanlarını...
Neresinden bakarsanız facia. 
Fatsa’da maden çıkarılan bir alan var. 
Buranın büyümemesi için ve yeniden açılacak olan alanların iptalini sağlayacak unsurların neler
olabileceği anlatılmalı. Mevcudun engellenmesi olası değil. Fakat yeni sahaların açılması
engellenmelidir. 
Kurşunçalı Ormanlarının maden sahasına dönüşmesini hayal edebilirmiyiz. Korkunç bir
manzara ortaya çıkmaz mı? 
İktidarı, muhalefeti. Bütün unsurlar tek yumruk olsun. 
Ordu’nun bu olumsuz gidişatına dur desin.
Ortak çalışma platformları oluşturulsun. Ortak akıl deklerasyonları yayınlansın. Madem ki
maden alanı çalışmaları ilimizdeki insan sağlığını ve doğamızı bozacak; o halde ortak fikirler
etrafında birleşilsin. 
Merak edilen bir başka boyut şudur; iktidar kanadı siyasetçilerinin meseleye sessiz kalmasıdır.
Siz nerede yaşıyorsunuz sayın iktidar kanadı siyasetçileri. Sizin söyleyeceğiniz bir iki söz
olmayacak mı?
Topluca zehirlenmemize seyirci mi kalacaksınız? 
Geleceğimizin yok olmasına çanak mı tutacaksınız?.
14 İLÇE YÖNETİMİ DEĞİŞECEK
AK Parti ilçe kongreleri yapılmaya devam ediyor.
Edindiğimiz bilgilere göre 14 ilçede yönetimler değişecek. 5 ilçede ufak tefek değişiklikler
yapılacak.
Kongrelerde en çok üç ilçeye önem verilecek. 
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Bunlar; Altınordu, Fatsa ve Ünye ilçeleri olacak. 
Ordu’yu coğrafya olarak da 3’e bölmek mümkün. Zaten bu bölünmeler kendiliğinden oluşmakta.
Coğrafyanın doğal yapısı bunu gerektiriyor. 
Ordu merkez ve çevresi, Fatsa merkez ve çevresi, Ünye merkez ve çevresi.
Buralardaki her hareket doğrudan çevrelerine yansır. Çevrede bulunan ilçeler bu merkezlerden
ciddi etkilenirler. 
AK Parti kongrelerinde de diğer partilerin kongrelerinde de üç ana merkezin teşkilatları dikkat
çeker. Hatta yerel yönetimlerin çalışmaları bile yakından takip edilir. 
Mesela; Fatsa yerel yönetim çalışmaları Korgan, Kumru, Aybastı, Kabataş, Çamaş, Çatalpınar,
Gürgentepe ilçelerindeki vatandaşlar tarafından önemsenir. Çünkü bu ilçelerde doğmuş olan
yüzlerce aile Fatsa’ya yerleşmiş ve Fatsa’da yaşamaktadırlar. Dolayısıyla Fatsa’daki tüm
gelişmelerden çevre ilçeleri de yakından ilgilenirler. Hatta parti yönetimlerinde de bu ilçelerde
doğmuş ve Fatsa’da yaşayan bireyler de yer alırlar. 
Fatsa kongresinin Ekim ayı başında yapılması planlanıyor. İsa Yüksel başkanlığında yeni bir
liste hazırlanacak. Partiyi 2023 seçimlerine hazırlayacak simalar görev alacaklar. Listede kimler
yer alacak merak konusu. Hizmet üretebilecek simaların yönetimlerde yer alması kamuoyunun
ana beklentisidir. Umarız beklentilere cevap verebilecek simalar görev alır veya görev verilir.
Çünkü yönetim listesi genel merkezden onaylanıp gelecek. 
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